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KIM JEST DLA MNIE CHIARA LUBICH?

Jej wielko?? widz? w pos?usze?stwie Ko?cio?owi

Pe?nia ?ycia w ka?dej sytuacji, pokój serca w?ród najwi?kszych trudno?ci, poczucie wspólnoty i
blisko?ci nawet w samotno?ci, g??boka ufno?? w obecno?? i mi?o?? Boga, rado??
przepe?niaj?ca serce, dostrzeganie sensu we wszystkim, mocna wiara w ?ywe s?owo Bo?e
rodz?ce owoce w codzienno?ci – mo?na by jeszcze d?ugo wymienia?, jak bardzo charyzmat
jedno?ci kszta?tuje moje ?ycie. Jest to ?ycie, które przyniós? Jezus, a Chiara pomog?a mi
odkry? g??bi? Ewangelii. Wprawdzie nigdy nie spotka?em si? z za?o?ycielk? Dzie?a Maryi, ale
wielokrotnie s?ucha?em i nadal s?ucham jej wypowiedzi nagranych lub zarejestrowanych na
wideo. Musz? przyzna?, ?e s?owa Chiary wprowadzaj? w moje serce pokój. S?uchaj?c jej,
odnosz? wra?enie, ?e ona potrafi?a odnale?? si? w ka?dej sytuacji. Wynika?o to z jej
ca?kowitego zaufania Jezusowi, którego kocha?a ca?ym sercem. Dla mnie wielko?? Chiary
wyra?a?a si? w jej ca?kowitym pos?usze?stwie Ko?cio?owi, w poddaniu si? papie?owi i
biskupom, co potwierdza?o autentyczno?? charyzmatu jedno?ci. Jej ?ycie i s?owa stanowi? dla
mnie mocny impuls, aby budowa? jedno?? ze wszystkimi. Nie jest to wprawdzie ?atwe, ale
duchowo?? komunii i przyk?ad Chiary oraz ogromnej rzeszy tych, którzy poszli za ni?, bardzo
mobilizuje, aby i?? RAZEM.

Gdy rok temu ko?czy?em studia w Lublinie, podczas Mszy ?wi?tej odprawionej dla lubelskiej
wspólnoty Ruchu Focolari powiedzia?em w homilii, ?e teraz, po dwóch latach bycia z nimi, mam
i?? dalej, aby nie?? Idea?. Próbuj? to czyni?, czerpi?c pe?nymi gar?ciami z duchowo?ci jedno?ci
i dziel?c si? ni? z innymi przez trosk? o jedno??, rozpoczynanie ka?dego dnia z pragnieniem
mi?o?ci, przez obejmowanie Jezusa Opuszczonego i dostrzeganie Go w trudno?ciach
codziennego ?ycia. Przy ró?nych okazjach dziel? si? te? z innymi tym, co wniós? charyzmat w
moje ?ycie. Obecnie, w dobie pandemii, staram si? ?y? chwil? obecn?, wk?adaj?c pe?n? mi?o??
w to, co robi?. Dzi?ki temu odnajduj? pokój serca. Jestem te? g??boko przekonany, ?e
charyzmat jedno?ci potrafi odpowiedzie? na wyzwania wspó?czesnego ?wiata, o ile d??enie do
jedno?ci b?dzie wyp?ywa? z potrzeby serca, b?dzie jego spontanicznym odruchem, wyrazem
g??bokiej wiary w obecno?? Jezusa pomi?dzy nami. Podzielona ludzko?? potrzebuje ?wiat?a,
które rozpalone w sercach ludzi z Dzie?a, obejmie ca?y ?wiat. Ludzie bardzo potrzebuj?
blisko?ci i mi?o?ci innych, potrzebuj? wspólnoty, dlatego duchowo?? jedno?ci daj?ca konkretne
narz?dzia do budowania wspólnoty ze wszystkimi wychodzi naprzeciw oczekiwaniom
wspó?czesnego cz?owieka.

ks. Piotr
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